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Greve Golfklub 
Bestyrelsesmøde 1/2025 - referat 

 
Møde: Bestyrelsesmøde 1/2025 Deltagere: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jeppe Dohn JD  
Ole Kahlen OK 
Nicolai Rasmussen NR 
Mark Budtz Andersen MBA 
Inge Larsen IL 
Poul Damgaard PD 
Lotte Hansen LH 
Karin Viftrup KV 
Søren Leander Nielsen SLN 
Bruno Lundgård Hansen BLH 
Stine Kiel Larsson SKL 

    
Dato: Mandag, den 20. januar 2025 kl. 17.30   

  
 

Pkt. 1 Velkomst  
Opfølgning på referat 7/2024 
 
Referat: 
Intet at referere. 
 

Pkt. 2 Rigets tilstand. 
• Formand / næstformand herunder at ”handicapkomiteens” fortsatte arbejde 

organisatorisk lægges som udvalg under regeludvalget, regionsgolf. 
• Bestyrelsen herunder ansættelse af ny chefgreenkeeper. 
• Sekretariat herunder greenfee priser i 2025. 

 
Referat:  
Handicapkomitéen foreslås lagt organisatorisk under regeludvalget. 
Bruno oplyste om et spændende projekt via RealDania med alternativ benyttelse af 
golfbanens areal.  
Greve kommune arbejder meget med grøn forening. Vi skal være opmærksomme på at 
udvikle dette område i klubben.  
Regionsgolf: der er tilmeldt fem hold.  
 
Ole Kahlen orienterede om ansættelsen af ny greenkeeper pr. 27. januar.  
 
Følgende greenfeepriser blev vedtaget: 
Weekend: ml. 8 – 13: kr. 550,00. Udenfor dette tidsrum kr. 450 
Hverdag: ml. 8 – 17: kr. 450,00. Udenfor dette tidsrum kr. 350 
Spil-med-medlem (alle spillere i bolden): 
Weekend: 400 kr.  
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Hverdag: 300 kr.  
Medlemmer har fortsat en uge mere at booke.  
 

Pkt. 3 Året der kommer. 
Hvad skal præge det kommende år i Greve Golfklub? 
 
Kort oplæg til drøftelse ved Bruno i forlængelse af indsatsen hidtil og vores ”Must win 
Battles”. 

• Plads/værdi for alle 
• Kommunikation/vi skal kende klubben (data, registrere runder mm.) 
• Klubliv/klubånd 
• Organisatorisk styrke 
• Banestandard 

 
Referat:  
Fokus på følgende områder:  

• Sikre en god, solid drift i 2025.  
• Sørge for at gøre de projekter færdige, som allerede er sat i gang.  
• Styrke samarbejdet med Greve Kommune.  
• Styrke bestyrelsens synlighed.  
• Søge midler til projekter (fonde etc.) 

 
Lotte: fokus på bunkers. Der er stadig vand i mange bunkers.  
 

Pkt. 4 Økonomi. Poul og Stine 
• Orientering om antal medlemmer primo 2025 
• Orientering om regnskabet for 2024 
• Drøftelse og vedtagelse af budget 2025. Bilag 1 
• Orientering og vedtagelse af det videre arbejde med ”almen forening” i 

forlængelse af beslutningerne i 2024. 
 
Referat:  
Poul gennemgik regnskab for 2024, som viser et mindre overskud.  
Budgettet for 2025 blev godkendt.  
Ændret formulering til vedtægtsændring søges forhåndsgodkendt hos SKAT, så Greve 
Golfklub kan godkendes som almennyttig forening.  
 

Pkt. 5 Banen. Ole 
Status og orientering om banearbejdet.  
 
Referat:  
Ny chefgreenkeeper, Bent Bonde Jensen, er ansat og vil fra 27. januar være fuld tid på 
golfanlægget. Han har været forbi og sammen med greenkeeperne gennemgået 
maskinparken for status på vedligehold, nødvendige reparationer og eventuelt 
udskiftning/opgradering.  
 
Endvidere er aktuelle udfordringer på banen drøftet og med foreløbig plan for arbejdet i 
januar og februar.  
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Der er ikke planlagt nogen nye projekter på banen i 2025. 
 
Banen er spilbar, men er meget våd. Der startes indtil videre fortsat fra hul 10 og kun fra 
tee 50 (rød) og tee 58 (gul). En del bunkers er vandfyldte og de bliver undersøgt 
nærmere for årsagen til manglende dræning.  
 
Helt usædvanligt er der opstået en stor vandpyt på fairway 6. Årsagen er dårlig funktion 
af drænrør ned til søen bag hul 6. Det har virket tilfredsstillende i mange år, men nu 
bliver det nødvendigt nogle steder at grave ned til drænrøret, som ligger langs med og i 
kanten af skoven mellem 6 og 9. 
 
Tee markeringer med Single-post og tee-klodser er under montering og vil blive opsat i 
marts måned.  
 
Som det sidste kommer de store oversigtsskilte på plads og vil blive opsat på 
hensigtsmæssigt sted ved ankomsten til tee-steder og ikke som nu på tee 58 (gul). 
  
Rating af banen er gennemført af DGU. Hullængder, slope og CR skulle være på plads og 
den nye rating giver et til to slag mindre på 18-hullers runde, uanset handicap.  
 
Handicapnøgler (index) afventer revision fra golfklubben på baggrund af hulstatistik, 
som er indhentet fra Golfbox. Et lille revisionshold (Jeppe, Stine og Ole) er på opgaven.  
 
Det hele med tee-steder, konverteringstabeller osv.  forventes at træde i kraft 1. marts 
2025. 
 
Spørgsmål til brug af sprøjtemidler: Greve Golfklub må godt sprøjte. Vi afleverer 
regnskab til Miljøstyrelsen hvert år pr. 1. marts og vi ligger under det tilladte.  
 

Pkt. 6 Udvalgsrunde 
Runde med aktuel orientering fra alle udvalg.  
 
Referat:  
Inge / turneringsudvalg 
Vi har anmodet om tider til alle årets turneringer og fået blokeret tider til de godkendte 
gunstarter.  
 
Karin / Begynderudvalg 
Udvalget vil i 2025 have fokus på: 

• Faddere 
• Begyndere bør være mere klar før de indstilles til baneprøve.  
• Manglende deltagelse i træning.  
• Rekruttering.  

 
Lotte / ungdomsudvalg:  
Vintertræning med deltagelse af mellem 10 og 16 juniorer. 
4 fredage lejet Hedelands indendørs træningscenter.  
Forældre/spillermøde med dialog fra juniorundersøgelse. Fokus på kommunikation med 
forældre/spillere.  
Lancering af ny hjemmeside ggkungdom.dk 
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Jeppe / regeludvalg 
P.t. undervises udvalgets medlemmer.  
 
Udvalget vil fremover:  
  

• Assistere seniorklubben i spørgsmål om handicap.  
• Søge at udbrede temaundervisning i seniorklubben til resten af klubben.  
• Udføre årsrevision af hcp.  
• Etablere handicapkomité. 
• Planlægge begynderundervisning.  
• Afklare rolle i undervisning af begyndere, ungdom, elite.  

 
Mark & Nikolaj / eliteudvalg:  
Udvalget arbejder med at finde en ledelsesstruktur i udvalget.  
 

Pkt. 7 Opfølgning på dialogmødet 
Ideen er at samle op på ideerne fra dialogmødet fra alle udvalg og medlemmer af 
bestyrelsen. 

• Tilbagemelding fra de udvalg, som har nået at drøfte ideerne fra mødet 
Vi drøfter den samlede opsamling – bilag 2: 

• Hvilke ideer ser medlemmerne af bestyrelsen, vi kunne realisere her og nu. 
• Hvilke ideer ser medlemmerne af bestyrelsen vi bør prioritere at arbejde med og 

lægge vægt på, på længere sigt. 
 
Der arbejdes videre med opsamlingen på de kommende bestyrelsesmøder. 
FU er tovholder i den samlede proces. 
 
Referat:  
Forberedelse til bestyrelsesmøde 2/2025. 
Hvert medlem fremhæver fem ting fra opsamling, som der skal fokuseres på i 2025.  
 
Ét tilbagevendende punkt har været bekræftelse af tider. P.t. bekræfter man alle (ikke 
betalende) spillere i bolden. Stine foreslog at dette ændres til at man kun bekræfter sin 
egen tid i golfbox. Bestyrelsen var enig i dette. Det kræver dog en intens og grundig 
kommunikation til medlemmerne.  
 

Pkt. 8 Dialogmøder i 2025 
I forlængelse af tidligere drøftelser indstilles det, at vi gennemfører en række 
dialogmøder i løbet af 2025: 
 
KIK møde torsdag den 30. oktober klokken 18.00 
 
Dialogmøde efteråret 2025 – to dage og et maksimum antal deltagere pr. dag. 

- Mandag den 17. og tirsdag den 18. november 
 
Nye fra andre klubber: 

- Uformelt møde – kaffe og snak onsdag den 9. april 
- Efterårsmøde torsdag den 23. oktober 
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Oplæg til drøftelse – bestyrelsen bedes overveje fornyet dialog med yngre spillere (sådan 
ca. 20-40 år) initiativer, form og ansvarlig i bestyrelsen. 
 
Referat:  
Der søges medlemmer til et ad hoc udvalg med fokus på kommunikation til yngre 
medlemmer. Lotte deltager.  
 

Pkt. 9 Eliteudvalget og arbejdet med de bedste spillere i Greve Golfklub 
Som besluttet er der arbejdet med model for styringen af eliteudvalget og dette 
præsenteres for bestyrelsen. 
 
Vi er jo en klub for den almindelige golfer – og samtidig skal der være plads til 
dygtiggørelse. Vi vil i 2025 sætte fokus på, hvordan eliteafdelingen i større udstrækning 
er en integreret del af Greve Golfklub.  
 
Mange klubber har en tydelige strategiplan, tydelig opgavebeskrivelse for eliteudvalget, 
beskrivelse af rammer for og krav til de bedste spillere som repræsenterer klubben, 
beskrivelse af tilbud til spillerne om træning, turneringer mv. 
 
Bestyrelsen modtager mail fra DGU og Bruno med inspiration om elitearbejdet fra flere 
klubber i Danmark. Det er et spændende område, som nærmest alle klubber fortløbende 
arbejder med. 
 
Bestyrelsen vil blive involveret fremover, og på bestyrelsesmødet tages en kort runde 
med indspil fra bestyrelsens medlemmer til udviklingen af elitearbejdet fremover. 
 
Referat:  
Bruno, Inge, Mark og Nicolai har afholdt formøde omkring elitearbejdet.  
Ved bestyrelsesmøde 2/2025 forventer udvalget at kunne præsentere et oplæg til 
forventninger/forpligtelser for eliteudvalget.  
 
Eliteudvalget holder møde torsdag, den 23. januar 2025.   
  

Pkt. 10 Golfspilleren i Centrum. Søren 
Aktuelt nyt fra Golfspilleren i centrum. 
 
Referat: 
Blikket er fortsat rettet mod plads på banen.  
 

Pkt. 11 Generalforsamling 2025.  
Gennemgang af generalforsamlingen herunder skriftlige beretninger, datoer for 
planlægning, valg, dirigent, vedtægtsændring mv. 
 
Forretningsudvalget foreslår, at der sættes fokus på sundhed, skadeforebyggelse og det 
at kunne spille golf, når man bliver ældre.  
Dette uddybes på bestyrelsesmødet. 
 
Referat:  
Finn Carstens foreslås som dirigent.  



Greve Golfklub – bestyrelsesmøde 1/2025 – 20. januar 2025 
 Side 6 
 
 

Valg til Bruno, Jeppe og Ole.  
Vedtægtsændring  
Tema med fokus på sundhed og skadeforebyggelse. Bruno. 
 

Pkt. 12 Mødeplan for 2025: 
·       Bestyrelsesmøde 2/2025: tirsdag, den 4. marts 2025 kl. 17.30 
·       Generalforsamling torsdag den 20. marts. 
·       Bestyrelsesmøde 3/2025: torsdag den 20. marts efter generalforsamlingen 
·       Bestyrelsesmøde 4/2025: onsdag, den 21. maj 2025 kl. 17.30 
·       Bestyrelsesmøde 5/2025: mandag, den 18. august 2025 kl. 17.30 
·       Bestyrelsesmøde 6/2025: tirsdag, den 11. november 2025 kl. 17.30 
 

Pkt. 13 Eventuelt 
Intet at referere. 

 
Referent Inge Larsen / 20. januar 2025 


